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BESLUITENLIJST 
Vergadering van Provinciale Staten van Drenthe 

Woensdag 11 juli 2012 

 

 

U kunt de statenvoorstellen en de ingezonden brieven, alsmede de besluitenlijsten en samenvattin-

gen, via het DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De aangenomen moties zijn aan deze besluitenlijst toegevoegd.  

 

Aanwezig:  

De voorzitter: 

J.Slagter (PvdA) (tot 15.25 uur) 

J. Tichelaar  (vanaf 15.25 uur) 

 

De leden: 

mevrouw M. Bakker (PvdA) 

J.J. Baltes (VVD)  

H. Beerda (PvdA) vanaf 11.20 uur. 

R. Beimers (PVV) 

A.A.P.M. van Berkel (PVV) 

H.H. van de Boer (VVD) tot agendapunt H 

J.A. van Dalen (D66)  

D.B. Dijkstra (CDA) 

mevrouw G.M. van Dinteren (GroenLinks) 

H.N. van Eekelen (SP) 

R. Fokkens (PvdA) 

mevrouw R.S. Goettsch (PvdA) 

E. Hemsteede (PvdA) 

mevrouw R. Horasan (PvdA) 

H.R. Hornstra (PvdA) 

A. Huizing (PvdA) 

mevrouw T. Hummel (PvdA) 

mevrouw M.J. Kaal (CDA) 

A. Kerstholt (VVD) 

H. Klaver (CDA) 

mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 

mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 

P.H. Oosterlaak (SP) 

mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 

F. van Rhee (Groep Van Rhee) alleen G5 

mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 

mevrouw L.A. Smits (SP) 

J. Smits (VVD) 

J.L. Stel (VVD) 

T. Stelpstra (ChristenUnie) 

mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 

mevrouw L.A. Smits (SP) 

mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 

A.Timmerman (VVD) 

mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 

N.A. Uppelschoten (PVV) 

E.R. Veenstra (PvdA) 

H.J. van der Ven (CDA) 

J. Vester (SP) 

Th.J. Wijbenga (CDA) 

P.A. Zwiers (PvdA) 

 

mevrouw S. Buissink, griffier 

 

Afwezig:  

mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD) 

H. Beerda (PvdA) tot 11.20 uur 

H.H. van de Boer (VVD) vanaf agendapunt H 

F. van Rhee (Groep Van Rhee) m.u.v. agendapunt G5. 
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A. OPENING (9.00 uur) 

 

De voorzitter opent de vergadering om 09.00 uur. 

 

B. MEDEDELINGEN 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

C. VASTSTELLING VAN DE AGENDA 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

D. VASTSTELLING BESLUITENLIJST van de vergadering van 6 juni en 20 juni 2012 

 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

E. INGEKOMEN STUKKEN 

 

De stukken worden afgedaan zoals is aangegeven. 

 

F.  RONDVRAAG 

 

De SP stelt de biogasinstallatie bij Coevorden aan de orde. Hoewel het bedrijf vanaf mei is stilgelegd, 

blijven klachten en is er stankoverlast volgens metingen door buurtbewoners gedaan. Op de vragen 

antwoord gedeputeerde Brink dat hij contact heeft met de buurtbewoners. Het college neemt de ernst 

van de situatie serieus. Er is met de gemeente per 1 juni afgesproken dat de gemeente bevoegd ge-

zag is voor vergunningverlening en handhaving. Het bedrijf is geen BRZO bedrijf. De installatie ligt stil 

en volgens de gemeente is er geen verdere uitstoot. De GGD heeft geen verontrustende signalen, 

maar gaat verder onderzoek doen.  

De SP heeft metingen tot 3 juli, waaruit blijkt dat de grenswaarden bijna bereikt. De gedeputeerde 

heeft van experts begrepen dat het onwaarschijnlijk is dat de metingen van omwonenden juist zijn. 

 

D66 heeft een vraag over de zandwinning bij Gasselte. Volgens gedeputeerde Klip wordt uitvoering 

gegeven aan een besluit van 2007. Voortgaan met de zandwinning is in strijd met EHS-beleid, tweede 

POP, de omgevingsvisie, de ruimtelijke ontwikkelingsvisie Gasselterveld en het bestemmingsplan. Het 

college van B&W van Aa en Hunze is (nog) niet van plan om haar standpunt te wijzigen. 

De VVD wil weten welke afspraken er zijn gemaakt, waar claims achter weg kunnen komen. Volgens 

gedeputeerde Klip kan dat VOF Echten zijn, maar de gedeputeerde voegt er aan toe dat niet de angst 

voor claims, maar het gevoerde beleid centraal staat. 

Het CDA wil weten of in de put in Echten ander zand zit dan in de put bij Gasselte. De gedeputeerde 

kent de argumenten, maar onthoudt zich van mening over eventuele gevolgen als dit het geval zou 

zijn. 

 

G.  VOORSTELLEN 

 

A-STUKKEN: 

 

G1. Statenstuk 2012-532, 7e wijzigingstranche Provinciale omgevingsverordening Drenthe 

 

Voorstel is met algemene stemmen aanvaard. 
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G2. Statenstuk 2012-533, Wijziging Omnibus decentraal regeling Drenthe 

 

Voorstel is met algemene stemmen aanvaard. 

 

G3. Statenstuk 2012-535, Benoeming bestuurslid Noordelijke Rekenkamer 

 

Voorstel is met algemene stemmen aanvaard. 

 

G4. Statenstuk 2012-526, Advies uitgangspunten programmaplan begroting 2013 

 

Voorstel is met algemene stemmen aanvaard. 

 

B-STUKKEN: 

 

G5. Statenstuk 2012-534, Ontwerp-Cultuurbeleid 2013-2015, provincie Drenthe “Oude wereld, 

nieuwe mindset” 

 

De PvdA is akkoord met het voorstel cultuurbeleid ‘Oude wereld, nieuwe mindset’ (nota) onder voor-

behoud van de afwegingen en toedeling van middelen ten aanzien van musea en podiumkunsten. De 

PvdA wil de discussie voeren bij de vaststelling van de begroting. De partij heeft verder een vraag 

over Biblionet en dient een motie in volgens welke de subsidiekorting voor Biblionet wordt opgeschort 

tot de begrotingsbehandeling in november (M2012-08). 

De VVD is het eens met de uitgangspunten. De VVD heeft nog vragen over de samenwerking van 

RTV Drenthe en RTV Noord en hoe de wettelijke verplichte evaluatie van RTV Drenthe uitgevoerd 

wordt. Er zou gebruik gemaakt kunnen worden naar het Commissariaat van de Media. De VVD vindt 

dat de ondertiteling voor RTV Drenthe uit de eigen begroting van de omroep gehaald kan worden. 

Het CDA dient een amendement (A2012-08) in om de ondertiteling van programma’s van RTV Dren-

the veilig te stellen door middel van een prestatieafspraak. Daarnaast wil het CDA weten of het Herin-

neringscentrum Kamp Westerbork wordt gekort door het Rijk. Het CDA vindt dat de focusgebieden uit 

de nota moeten en dient hiertoe een amendement in (A2012-11) die vervolgens door alle aanwezige 

fracties mede wordt ondertekend. 

De SP constateert dat de cultuur een stiefkind van de rekening is en zal de nota niet onderschrijven. 

De fractie spreekt haar verbazing uit dat niemand heeft gesproken over het verloren gaan van banen 

en het multiplier effect van cultuur. 

De PVV ziet dat de ruimte voor cultuur in de begroting blijft groeien. De partij zou liever zien dat alle 

posten gefixeerd zouden worden op 2013. De provincie moet zich richten op haar kerntaken. Cultuur-

educatie valt daar volgens de PVV niet onder. De PVV stemt niet in met de nota. De fractie steunt de 

amendementen van de CU niet, omdat ze het Herinneringscentrum Kamp Westerbork een nationaal 

instituut is dus nationaal gesubsidieerd moet worden en dat het centrum bovendien voldoende finan-

cieel draagvlak heeft dankzij goed cultureel ondernemerschap.  

D66 dient een motie met betrekking tot een lectoraat Nedersaksisch (M2012-09). De fractie heeft een 

aantal vragen. Daarnaast dient D66 een amendement over voor een revolving fund constructie voor 

innovatiestimulering. Deze wordt ingetrokken nadat het college heeft toegezegd de strekking ervan 

toe te passen indien ze daartoe mogelijkheden ziet. 



 5 

CU dient twee amendementen met als doel het Herinneringscentrum Kamp Westerbork structurele 

subsidie te verlenen. Daartoe dient ze twee amendementen in (A2012-12 en 13). Verder is, op enkele 

uitzondering na, de CU tevreden met de nota en net als een aantal andere fracties, met de toezegging 

van de gedeputeerde met betrekking tot subsidies onder €5.000. 

GL houdt een pleidooi voor terugdringen van de rol van adviescommissies. Het college kan meer uit-

gaan van vertrouwen in professionals en ambtenaren. 

Gedeputeerde Munniksma neemt van de Staten over om focusgebieden te schrappen en te vervan-

gen door het gebiedgericht werken. Verder benadrukt hij dat er wel bezuinigd wordt op cultuurbeleid. 

Doordat twee posten overgeheveld zijn van een ander beleidsterrein naar cultuur, is dat niet direct 

zichtbaar. Het college vindt cultuureducatie een belangrijk onderwerp en maakt daarom gebruik van 

externe geldstromen, ook als er provinciaal geld bij moet. Het streven is bureaucratische kosten ruim 

onder de 20% te houden. 

De gedeputeerde steunt niet het idee om een lectoraat Nedersaksisch op kosten van Huus van de 

Taol in te stellen. 

Het overleg met gemeenten gaat volgens de gedeputeerde inhoudelijk goed. De gedeputeerde is voor 

de inzet van een revolving fund bij een deel van innovatie binnen cultuur, maar dit zal niet altijd kun-

nen. Aan de andere kant, zal indien mogelijk het middel ook buiten het innovatiedeel ingezet worden. 

In de culturele sector zal niet alle innovatie zich terugverdienen. Een lijstje waarop te vinden is wat 

Drenthe samen met anderen met Europa hebben gedaan, wordt toegezonden. 

Volgens gedeputeerde Klip wordt per 2014 het digitale gedeelte van bibliotheekwerk een taak van het 

Rijk. De brief van colleges van Groningen en Drenthe aan beide RTV’s is verstuurd hen is verzocht 

voor 1 november te reageren. De evaluatie kan door RTV zelf gedaan worden. De gedeputeerde ont-

raadt het amendement om gelden vrij te maken voor subsidiëren van ondertiteling. 

De gedeputeerde ontraadt de amendementen ten aanzien van het Herinneringscentrum Kamp Wes-

terbork, omdat het tonen van de geschiedenis over de Tweede Wereldoorlog een Rijkstaak betreft. 

Het centrum kan projectsubsidies aanvragen. De essentie van de nota is dat subsidie geen recht is, 

maar dat aanvragers subsidie moeten verdienen.  

Amendement: 

Nr: Ingediend 
door: 

Onderwerp: Aangenomen/ 
Verworpen: 1 

A 2012-07 CDA Ondertiteling RTV Drenthe Verworpen 

voor: CDA, CU,  

tegen: D66, GL, PvdA, PVV, SP, 

VVD 

A 2012-11 CDA, PvdA, 

GL, SP, 

D66, CU, 

PVV, VVD 

De tekst over focusgebieden schrap-

pen 

Aangenomen 

voor: CDA, PvdA, GL, SP, D66, CU, 

PVV, VVD 

tegen: - 

A 2012-12 CU Tekst: structurele instandhoudingsub-

sidie voor Herinneringscentrum Wes-

terbork 

Aangenomen 

voor: CDA, CU, GL, PvdA
2
, SP 

tegen: D66, PVV, VVD, de heer 

Hemsteede (PvdA) 

                                                      
1
 Groep van Rhee was niet aanwezig. 

2
 De PvdA stemt verdeelt: de heer Hemsteede stemt tegen. 
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Nr: Ingediend 
door: 

Onderwerp: Aangenomen/ 
Verworpen: 1 

A 2012-13 CU Begroting structurele instandhouding-

subsidie voor Herinneringscentrum 

Westerbork 

Verworpen 

voor: CDA, CU, GL, SP 

tegen: D66, PvdA, PVV, VVD 

M 2012-08 PvdA Subsidiekorting Biblionet Aangenomen  

voor: CDA, CU, GL, PvdA, SP 

tegen: D66, PVV, VVD 

M 2012-09 D66 Lectoraat Nedersaksisch Verworpen 

voor: CU, D66 

tegen: CDA, GL, PvdA, PVV, SP, VVD 

 

De nota Oude Wereld, Nieuwe Mindset is geamendeerd aanvaard. 

Op een vraag van het CDA of het college motie M2012-08 zal uitvoeren, geeft gedeputeerde Klip aan, 

dat de informatie uiteraard aan de Staten verschaft zal worden. De aankondiging van de bezuiniging 

blijft staan tot de Statenvergadering in november. 

H. VERVOLG DEBAT 20 JUNI 2012 

 

De VVD brengt een banenplan in, waarbij zij nadrukkelijk de werkgevers wil betrekken. De meerder-

heid is in beginsel positief, maar wil het plan nader bestuderen. De PvdA, CU en SP willen alle maat-

schappelijke partners bij het plan betrekken. De CU is blij dat afstand genomen wordt van topsecto-

renbeleid. De PVV vindt werkgelegenheid geen kerntaak van de provincie en vindt dat het college 

uitsluitend mag lobbyen om werkgelegenheid te bevorderen of verlies ervan te voorkomen. 

Er is breed draagvlak voor bezuinigen op wegen en vaarwegen, waarbij de VVD benadrukt dat de 6 

wel het minimum moet zijn. GL vindt dat besparingen op wegen en vaarwegen aan het OV en niet aan 

verbetering van infrastructuur rond vliegveld Eelde besteed dient te worden. Volgens het CDA mag er 

niet verder bezuinigd worden op het OV. 

Met uitzondering van de PVV en de SP vinden de fracties dat er niet op de RSP-projecten bezuinigd 

kan worden of dient te worden. De PVV vindt dat het college de aandacht moet verleggen van wind-

energie naar zonne-energie. 

Er is een brede consensus dat bezuinigd moet worden op de eigen organisatie. De wijze waarop ver-

schilt. PvdA, VVD en D66 zien mogelijkheden om te bezuinigen op de inkoop door te stoppen met het 

automatisme van indexering of de nullijn te handhaven. De VVD is voor het trap-op, trap-af mecha-

nisme voor alle onderdelen, zodat bijvoorbeeld ook de griffie en ICT moeten bezuinigen. D66 ziet mo-

gelijkheden te bezuinigen op de Noordelijke Rekenkamer, restauratieve voorzieningen en IPO. Deze 

fractie heeft bovendien een voorstel om een twee procent bewustwordingskorting voor alle teams bin-

nen de provinciale organisatie in te stellen. Volgens D66 kent elk team wel posten die geschrapt kun-

nen worden. CDA, VVD en GL denken dat vijf procent bezuinigen mogelijk is. De VVD overziet niet de 

details. Kan, zo vraagt deze partij zich af, de flexibele schil bijvoorbeeld 80 in plaats van 100 fte zijn? 

PvdA en GL vinden dat gekort kan worden op de inhuur van externen. Bezuinigen op Marketing Dren-

the en Klimaat en Energie worden breed gedragen. 

Bezuinigen op het Olympisch Plan wordt ook breed gedragen, waarbij de VVD opmerkt dat een deel 

van de besparing besteed zou kunnen worden aan Healthy Aging, aangezien dit project een vergelijk-

bare doelstelling heeft. SP, PVV en GL vinden dat het onderzoek naar de Vuelta niet door moet gaan. 

De overige fracties wachten het verkennend onderzoek liever af voor ze nadere besluiten nemen die 
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betrekking hebben op de Vuelta. GL vindt dat het sportbeleid gericht moet zijn op het bevorderen van 

breedtesport. 

Het CDA stelt voor om drie maal 0,35 miljoen vrij te maken voor vliegveld Eelde. De VVD en PVV 

willen dat besteden aan infrastructuur rond het vliegveld. De SP en GL vinden niet dat er geld nodig is 

voor het vliegveld of voor maatregelen in het omliggende gebied. 

De PvdA en CU vinden dat niet op het onderwijs-achterstandenbeleid bij onderwijs bezuinigd mag 

worden. De PvdA vindt dat niet verder bezuinigd mag worden op Biblionet. GL vindt dat niet op DEO 

bezuinigd moet worden, terwijl het CDA een aftopping van het budget voor DEO van één miljoen ac-

ceptabel vindt. 

De PvdA en D66 zien mogelijkheden in besparingen door middel van verdere noordelijke samenwer-

king. D66 benoemt ook samenwerking met gemeenten. De VVD vindt dat Drenthe lid moet worden 

van de EDR en D66 benadrukt in lijn daarmee dat ook de samenwerking met Niedersachsen verbe-

terd kan worden. De PVV is voorstander van het samenvoegen van de provincies Groningen en Dren-

the, eventueel aangevuld met Friesland, aangezien ze verwacht dat dit tot besparingen zal leiden. 

In het kader van schatkistbankieren en de Wet Hof benadrukken een aantal fracties dat de provincie 

moet streven naar verhoging van de inkomsten. De VVD ziet mogelijkheden in het verhogen van lig-

gelden. D66 denkt daarnaast aan het verhuren van het provinciegebouw dat in de avonduren toch 

nauwelijks gebruikt wordt, terwijl GL denkt aan mogelijkheden om RUD en SSC te huisvesten. 

De PVV en D66 geven aan dat Drenthe zich moet focussen op haar kerntaken. De CU brengt daarop 

in, dat een kerntaak een kerntaak is, als de Provinciale Staten het een kerntaak vinden. De VVD is het 

daar niet mee eens, en verwijst naar het Statenbreed aanvaarde stuk Amen is geen Amsterdam 

(2008), waarin kerntaken zijn vastgelegd. 

De VVD en de PvdA zien mogelijkheden om te bezuinigen op natuur, maar willen op dit punt niet 

vooruitlopen op het begrotingsdebat in het najaar. Het is volgens de VVD mogelijk om door middel van 

kavelruil de financiële ruimte te vinden om verder te bouwen aan de EHS. GL vindt dat op de natuur, 

die ook van economisch belang is, niet bezuinigd mag worden. 

De Groep van Rhee was niet in de gelegenheid om een bijdrage aan de discussie voor te bereiden. 

De reactie van het college is als volgt: 

De gedeputeerde Munniksma reageert namens het college. Hij geeft aan, dat er fors bezuinigd zal 

moeten worden in 2013 en waarschijnlijk nog meer in daaropvolgende jaren. Het visiedocument geeft 

een richting aan, zodat de lijn wordt uitgezet in welke richting het college nadere bezuinigingen zoekt. 

Het document gaat uit van bezuinigingen tussen de vier en acht miljoen, maar mocht meer noodzake-

lijk worden, dan is het richtinggevend voor verdere bezuinigingen – ook na 2013. 

Het ligt niet in de bedoeling de discussie dood te slaan. De Staten hebben een kaderstellend debat 

gevoerd en dat gaat een forse impuls geven om de meerjaren begroting ter hand te nemen. Er is ge-

reageerd op de visie en dat heeft geleid tot nieuwe perspectieven. Het college gaat eind september 

een document aanleveren dat een financieel en inhoudelijk antwoord geeft op de twee in de Provincia-

le Staten gevoerde discussies. 

Conclusie 

De CdK (voorzitter) concludeert dat GS nota gaat maken op grond van de discussie van 20 juni en 

van vandaag en de actualisatie die mogelijk nodig is naar aanleiding van Prinsjesdag. Verder stelt de 

CdK vast dat de Statenvergadering een extra Statenvergadering wil beleggen met betrekking tot Vitaal 
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Platteland. Het college zal rapporteren over de relatie tussen de provincie en de lokale overheden, 

zodat er een debat over gevoerd kan worden. Hier kan ook gesproken worden over de rol van de 

overheid. De wens is om dit debat voorafgaand aan de begroting plaats te laten vinden. 

In de begroting zullen de volgende punten terugkomen: werkgelegenheid en banen, het onderhoud 

van wegen en kanalen, de eventueel financiële vertaling van gedachten over de luchthaven, het meer-

jarenperspectief, een opvatting over Olympisch Plan en de visie van Zuidas. De RSP zal ongemoeid 

blijven. De houding naar Vuelta blijft kritisch, maar het onderzoek zal afgewacht worden. Verder is 

natuur het thema waar iedereen meer greep op wil krijgen. Ten slotte is er een meerderheid om de 

samenwerking met provincies Groningen, Friesland en ook met Niedersachsen zodanig gestalte te 

geven dat ze effecten genereren die financiële voordelen binnenhalen. 

Hiermee gaat het college aan de slag. Eind september zal dit gereed zijn. 

I. SLUITING 

 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op 10 oktober 2012. 

De vergadering wordt gesloten om 16.00 uur. 

 

Vastgesteld in de vergadering van Provinciale Staten van 10 oktober 2012 

 

 

 

          , voorzitter 

 

 

 

          , griffier 



A 2012-11

Amendement Focusgebieden

Amende me nt op State nstu k 20 12-534, Ontwerp-Cu ltu u rnota 2OL3-20t6
provincie Drenthe "Oude Wereld, nieuwe mindset"

Provinciale Staten van Drenthe, in vergadering bijeen op 11- juli 2OL2, ter behandeling van Statenstuk
2Ot2-534, Ontwerp-Cultuurnota 2O73-2OL6 provincie Drenthe "Oude Wereld, nieuwe mindset";

BESLUITEN

de tekst van de paragraaf "Focusgebieden" op pagina 9 en 10 en in de Toelichting te schrappen

Namens de CDA-fractie W.L.M. Mastwi jk-Beekhuijzen
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A 2012-12

Amendement van de leden Stijkel en Stelpstra

Provinciale Staten van Drenthe in vergadering bijeen op 11 juli2012, besluiten de tekst
van de cultuurnota als volgt te wijzigen:

Op pagina 16 wordt voorafgaand aan de alinea die begint met de koptekst "Musea als
etalage en gebiedstrekker" de volgende alinea ingevoegd:

belanq
Het herinneringscentrum Kamp Westerbork is gelet op ztjn rnaatschappetijke betekenis
meer dan een museum. Het biedt een venster naar een periode in de geschiedenis
van Drenthe, Nederland en Europa. Daarmee neemt het een eigenstandige positie in
omdat het meer is dan (cultuur)historie. Het laat een voortdurende confrontatie zien
met vreseliike gebeudenrssen uit de geschiedenis van onze provincie en ons land. Met
jaarlijks meer dan 100.000 bezoekers rs hef een centrum van betekenis.
Met deze betekenis rs hef niet in een van de kaders van deze nota te ptaatsen. Toch
zal iedereen de waarde van de herinnering die het centrum biedt herkennen. W'rj wilten
dit niet alleen herkennen, maar ook erkennen en menen dat gelet op het specifieke
van het Herinneringscentrum een structurele instandhoudingssubsidie noodzakelijk is.

Op pagina 16 wordt onder de alinea die begint met de koptekst "Musea als etalage en
gebiedstrekker" gesch rapt:

He ri n neri n g scentru m Kam p Weste rbork,

P.
t
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M 2012-08

PvoA STATENFRAcTIE DRENTHE

Provinciale Staten van Drenthe, in vergadering bijeen op 1l jlli20l2

kennis genomen hebbende van statenstuk 2012-534 Ontwerp-cultuurnota20l3-2016
provincie Drenthe'oude wereld, nieuwe mindset'

constaterende
À dat er nog steeds onduidelijkheid is t.a.v. de ontwikkelingen rond de digitale

bibliotheek
A dat Biblionet met een stapeling van bezuinigingen wordt gecon-fronteerd
A datvoor de provinciale service organisatie (PSO) Biblionet een subsidiekorting

is ingeboekt, oplopend van euro 112.500 ln2013 naar euro 275.000 in 2015.
Ä dat de provincie hiermee vooruit loopt op het inwerking treden van de

aanstaande Bibliotheekwet

zijnvan oordeel
Ä dat GS meer duidelijkheid moet bieden t.a.v. de ontwikkelingen en

verantwoordelijkheden rond de digitale bibliotheek
À dat GS alle bezuinigingen op Biblionet sinds 2010 zichtbaar moet maken

ongeacht de motivatie voor de bezuinigingen
A dat de subsidiekorting in ieder geval wordt opgeschort tot de

begrotingsbehandeling in november 2012

en gaan over tot de orde van de dag.

Bert Hemsteede PvdA

a0tt




